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本 院 月 內 舉 行 周 年 會 員 大 會 ， 選 出 2 0 2 3 / 2 0 2 4 年 度 董 事 局 成 員 ， 同 時 互 選 來 屆 主 席 及

副 主 席 。 結 果 由 韋 浩 文 先 生 （ 前 排 中 ） 當 選 癸 卯 年 董 事 局 主 席 ， 管 理 本 院 來 年 院 務 。 而

第一、二、三、四及第五副主席則分別由鄧明慧女士（前排左）、何猷啟先生（前排右）、

曾慶業先生（後排右二）、蔡加怡女士（後排左二）及伍怡先生（後排右一）當選。

Annual General Meeting 2022/2023

周年會員大會2022/2023

The Annual General Meeting of TWGHs was held to elect the Board of Directors for the year 2023/2024, and to elect 
the new Chairman and Vice-Chairmen. Mr. WAI Ho Man, Herman, (front row, centre) was elected as the Chairman of the 
Board of Directors for the year 2023/2024 who will oversee the governance of the Group. Meanwhile, Ms. TANG Ming Wai, 
Mandy (front row, left), Mr. HO Yau Kai, Orlando (front row, right), Mr. TSENG Hing Yip, York (back row, right 2), 
Ms. CHOI Ka Yee, Crystal (back row, left 2), and Mr. Jonathan NG (back row, right 1) were elected the 1st, 2nd, 3rd, 4th and 
5th Vice-Chairman respectively.

壬寅年董事局成員任期於2023年3月底屆滿，本院特意舉行歡送儀式。馬清揚主席

感謝董事局成員過往一年的同心同德，支持本院善業與時俱進地發展，推陳出新，

同時亦向本院全體員工致謝，並讚揚他們服務大眾的專業精神。

Farewell Party for 
TWGHs Board of Directors 2022/2023

歡送壬寅年董事局

The Party was held to bid farewell to the Board of Directors 2022/2023 in late March 
2023. Mr. MA Ching Yeung, Philip, the Chairman, extended his heartfelt gratitude to 
fellow Board Members for their staunch support over the year, which was pivotal 
to the Group’s charitable works as it enabled TWGHs to keep pace with the 
ever-changing world and evolve over times. Mr. MA’s appreciation also went to 
TWGHs staff for their professional commitment to serving the general public.

本院向75名學生頒發「東華三院152周年獎學金」及13項院屬獎學金，

以獎勵在2022年中學文憑試成績優異，且在品行、服務及課外活動各方

面 均 有 傑 出 表 現 ， 現 正 升 讀 香 港 高 等 教 育 院 校 的 學 生 ， 勉 勵 他 們 繼 續

努力不懈。

TWGHs Scholarship 
Presentation Ceremony 

東華三院獎學金
頒獎典禮

The Group’s “TWGHs 152nd Scholarship” and 13 other scholarships 
were awarded to 75 students who were admitted to Hong Kong tertiary 
institutions with outstanding achievements in the 2022 Hong Kong 
Diploma of Secondary Education Examination, and performed well in 
conduct, services and extra-curricular activities, so as to encourage 
them to keep up with their good work.  

本年度共有44名正於內地就讀大學課程的院屬畢業生獲頒發47項獎學金。頒獎禮邀得黃乾亨基金代表

黄英傑先生為主禮嘉賓，而中國教育留學交流（香港）中心更向學生分享國內升學資訊。

TWGHs Mainland Universities Scholarship 
Presentation Ceremony cum 
Admission Information Session 2022/2023

東華三院升讀國內大學獎學金頒獎禮
暨國內升學分享會2022/2023

A total of 44 TWGHs graduates currently studying at universities in Mainland China were awarded 
47 scholarships. Mr. David WONG, representative of the Phillip K.H. Wong Foundation, attended the 
Ceremony as honourable guest. China Education Exchange (Hong Kong) Centre Limited was also 
invited to share admission information of the Mainland Universities to students. 

韋浩文副主席（左）代表董事局成員致送紀念品予馬清揚主席（右），
感謝他於過去一年領導本院善業及院務。
Mr. WAI Ho Man, Herman (left), Vice-Chairman, presented a souvenir 
to Mr. MA Ching Yeung, Philip (right), the Chairman, on behalf of all 
other Board Members, to thank him for leading the Group over the 
past year.

馬清揚主席（右六）、「東華三院蔡榮月獎學
金」捐設人蔡榮星博士BBS（左六）、「東華
三院許少榮大學獎學金」捐設人代表陳嘉媛女士
（右四）、「李文輝先生夫人大學獎學金」捐設
人李沅鈞先生(左五)及董事局成員勉勵學生繼續
追求卓越表現。
Mr. MA Ching Yeung, Philip (right 6), the 
Chairman, Dr. TSOI Wing Sing, Ken, BBS 
(left 6), Donor of “TWGHs Willy Tsoi Wing Yuet 
University Scholarship”, Ms. Karen CHEN 
(right 4), Donor Representative of “TWGHs Hui 
Siu Wing University Scholarship”, Mr. Joseph 
LI (left 5), Donor of “TWGHs Mr and Ms LI Ven 
Fuen University Scholarship”, and Board 
Members,encouraged students to keep on 
striving for excellence.

馬清揚主席（左上角）及黃乾亨基金代表黄英傑先生（左上角二）於線上頒獎禮上
祝賀各得獎者。
Mr. MA Ching Yeung, Phillip (top left corner), the Chairman, and Mr. David WONG 
(top left corner 2), representative of the Phillip K.H. Wong Foundation, congratulated 
all awardees at the online Ceremony. 

馬清場主席及董事局成員
與員工大合照
A Group Photo of 
Mr. MA Ching Yeung, 
Philip, the Chairman, 
Board Members and staff

9


